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Jaarverslag van de secretaris over 2017 
 
Bestuurssamenstelling UASV per 31-12-2017: 
 

● Mw. A. Schuurhuis, anaesthesioloog, voorzitter  
● Mw. F.A.M. Klijn, psychiater, secretaris 

● J.W.G. Jacobs, reumatoloog, penningmeester 
● R. Goldschmeding, patholoog, lid 

● M.G.E.H. Lam, nucleair geneeskundige, lid 

● Mw. A. van der Lelij, oogarts, lid 

● Mw. E. van Dorst, gynaecoloog, lid 

● P.R. Stella, cardioloog, lid 

● T.H. Lo, radioloog, lid 

 
Vergaderactiviteiten 
Er zijn in 2017 vijf bestuursvergaderingen gehouden en een reguliere Algemene Ledenvergadering in maart.  
 
De volgende onderwerpen kwamen in de bestuursvergaderingen aan de orde: 

● Follow up uitkomsten poll over het Kets de Vries rapport. De UASV heeft een brief gestuurd aan de 
RvB, met een afschrijft aan het Stafconvent (SC) en de OR, met een aantal aanbevelingen. 
Ondanks enkele herinneringen heeft het bestuur hierop geen formele reactie ontvangen. 

● De 4de zembla uitzending over het UMC 

● Ontwikkelingen rapport inspectie en verscherpt toezicht 
● Ontwikkelingen veranderplan UMC Utrecht  
● Ontwikkelingen dossier herregistratie eisen Medisch Specialisten 

● Ontwikkelingen beoordelingsbeleid en de overgang van “sturen door beoordelen” naar “ontwikkelen 
door spiegelen” 

● Gedragscode integriteit  
● Tekort aan verpleegkundigen 

● Nieuwe CAO UMC’s  
● N.a.v. de notitie nevenwerkzaamheden heeft het UASV bestuur een poll onder haar leden gehouden 

over activiteiten in de vrije tijd en verantwoording. 
● Vertegenwoordiging Medisch specialist in diverse gremia in het UMC en de positionering en 

vertegenwoordiging van de UASV. 
● Verkiezingen OR en actie “kies een dokter” 

 
Bestuur 
In 2017 hebben zich geen wijzigingen voorgedaan in de samenstelling van het UASV-bestuur. Wel is er een 
functie wijziging. Dhr. Lo heeft het penningmeesterschap van Dhr. Jacobs overgenomen. Dhr. Jacobs blijft 
wel als bestuurslid betrokken bij de UASV. De bestuursleden hebben veel waardering voor de wijze waarop 
dhr. Jacobs jarenlang de taak van penningmeester heeft vervuld en danken hem hiervoor.  
 
Ledenbestand 
De UASV kent jammer genoeg een afnemende graad van vertegenwoordiging. Per 31 december 2017 
waren 213  van de inmiddels 700 medisch specialisten UMCU lid van de vereniging. Het ledenaantal loopt 
terug door pensionering en vertrek van de oudere generatie specialisten. Een ledenwervingscampagne per 
e-mail in het voorjaar 2017 heeft niet veel nieuwe leden opgeleverd.. De UASV blijft er zich op richten   op 
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om zoveel mogelijk nieuwe leden aan de vereniging te binden. Recente onderwerpen waar de UASV zich 
mee bezig heeft gehouden op het gebied neveninkomsten en activiteiten in de vrije tijd en het UMC 
veranderplan zijn immers voor alle collega’s urgente onderwerpen, jong en oud.    
 
Contact met de leden 
Naast de ALV in het voorjaar vond contact met de leden in 2017 plaats via de website van de UASV. 
Daarnaast  is er één nieuwsbrief verschenen over de uitkomsten van de poll en follow up door het bestuur, is 
er één poll verzonden over activiteiten in de vrije tijd en is de informatie over de definitieve uitkomst dat 
medisch specialisten definitief buiten de reikwijdte van de wet normering topinkomens vallen en LAD 
ledenraadpleging eindbod NFU doorgestuurd aan de UASV leden  
  
Vertegenwoordiging UASV-bestuur in andere gremia binnen en buiten het UMCU 
De UASV is op dit moment met vier van haar bestuursleden (dames Schuurhuis,  Klijn, dhr. Lo en dhr. 
Goldschmeding) vertegenwoordigd in de ledenraad van het Stafconvent UMCU. In het voorjaar 2018 zijn er 
verkiezingen voor de ledenraad van het stafconvent en zal dit veranderen. 
Anke Schuurhuis is daarnaast lid van de OR UMCU, naast twee andere stafleden UMCU die geen 
bestuurslid UASV zijn. Ook de OR heeft verkiezingen in het voorjaar van 2018. Met steun van de LAD is 
actie gevoerd om zoveel mogelijk specialisten zich kandidaat voor de OR te laten stellen. 
De LAD heeft sinds de oprichting van de Federatie Medisch Specialisten de beroepsbelangenbehartiging 
voor alle medisch specialisten in loondienst aan de CAO-tafel op zich genomen.  Een van onze 
bestuursleden, Ine Klijn, vertegenwoordigt de Academisch Medisch Specialisten in de ledenraad LAD. 
De ledenraad LAD wordt betrokken bij de cao-inzet voor medisch specialisten binnen de cao UMC 
  
 
Utrecht, februari 2018, Ine Klijn, secretaris 
 


